
Głowno, dn. 28 grudnia 2012 r.
OR.0002.14.2012

Protokół Nr XXX/2012
z sesji Rady Gminy Głowno odbytej w dniu 28 grudnia 2012 r.

w Ośrodku Upowszechniania Kultury w Bronisławowie.

Ustawowa liczba radnych – 15
                                                                      Faktyczna liczba radnych 

w dniu odbycia sesji – 15
                                                                                Liczba radnych obecnych – 15

I. Obecni:
- radni według załączonej listy obecności (zał. nr 1),
- Wójt Gminy Głowno Marek Jóźwiak,
- pełniąca obowiązki Sekretarza Gminy Głowno Jolanta Szkup,
- Skarbnik Gminy Głowno Cezara Stokowska,
- specjalista ds. gospodarki wodnej i ochrony środowiska w UG 
  Głowno Stanisław Urbanowicz,
- pracownik UG Głowno zajmujący się problematyką gospodarki 
  odpadami komunalnymi Maciej Olejniczak.

Ponadto w sesji uczestniczyli:
                - sołtysi według załączonej kopii listy obecności (zał. nr 2),
                - przedstawiciele Pracowni Planowania Przestrzennego z Łodzi Teresa 
                  Brzozowska i Marta Pastuszka,
                - dyrektor Zespołu Szkół Publicznych w Mąkolicach Wioletta 
                  Przyżycka,
                - dyrektor Zespołu Szkół w Popowie Głowieńskim Krzysztof Fortuna,
                - dyrektor Zespołu Szkół w Lubiankowie Agnieszka Czubiak,
                - reporter „Wieści z Głowna i Strykowa” Elżbieta Woldan-     
                  Romanowicz.

II. Porządek obrad.

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzednich sesji.
4. Informacja przewodniczących o pracach komisji stałych w okresie od 

ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta Gminy Głowno z działalności między sesjami.
6. Podsumowanie działalności Rady Gminy Głowno w 2012 roku.



7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Studium  uwarunkowań  i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno.

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  regulaminu  utrzymania 
czystości i porządku na terenie gminy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji  o wysokości  opłat za 
gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  składanej  przez  właścicieli 
nieruchomości. 

10.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki opłaty.

11.Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

12.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu 
świadczenia  usług w zakresie  odbierania  odpadów komunalnych od 
właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów  w 
zamian  za  uiszczoną  opłatę  za  gospodarowanie  odpadami 
komunalnymi. 

13.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  określającego 
zasady i tryb korzystania z sal gimnastycznych przy zespołach szkół 
na terenie gminy Głowno.

14.Podjęcie uchwał w sprawie zmian budżetu Gminy Głowno na 2012 
rok.

15.Zapytania i wolne wnioski.

III. Ustalenia.

Ad.1.
                Przewodniczący Rady Gminy Głowno Władysław Mikołajczyk o 
godz. 910 otworzył XXX sesję Rady i po powitaniu obecnych oświadczył,  że 
zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych (na ustawową 
liczbę 15 radnych), co pozwala na podejmowanie prawomocnych uchwał.

Ad.2.
                 Przewodniczący Rady Władysław Mikołajczyk stwierdził, że każdy 
radny  przy  zawiadomieniu  o  sesji  otrzymał  proponowany  porządek  obrad. 
Zapytał, czy odnośnie w/w porządku obrad ktoś ma inne propozycje, uwagi lub 
wnioski. 
Nie było.
Wobec  powyższego  przewodniczący  Rady  poddał  od  głosowanie  przyjęcie 
zaproponowanego porządku obrad .
Rada  Gminy  Głowno przyjęła  porządek obrad XXX sesji  jednogłośnie  –  15 
głosami  „za”,  na  15  radnych  uczestniczących  w  sesji  i  biorących  udział  w 
głosowaniu. 
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Ad.3.
                 Przewodniczący Rady Gminy Głowno Władysław Mikołajczyk 
stwierdził, że protokół z XXVIII nadzwyczajnej sesji odbytej w dniu 5 grudnia 
2012  r.  i  XXIX  nadzwyczajnej  sesji  odbytej  19  grudnia  2012  roku  były 
wyłożone do wglądu w pokoju nr 14 w Urzędzie Gminy Głowno i zamieszczone 
na stronie internetowej Urzędu Gminy. Dodał, że żadnych uwag dotychczas do 
nich  nie  zgłoszono.  Zapytał,  czy  ktoś  z  radnych  pragnie  zabrać  głos  w  tej 
sprawie. Głosu nikt nie zabrał, wobec powyższego poddał przyjęcie protokołu z 
XXVIII sesji Rady Gminy Głowno pod głosowanie.
Rada Gminy Głowno przyjęła protokół z XXVIII sesji 15 głosami „za”- na 15 
radnych uczestniczących w sesji.
Następnie  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  protokołu  z  XXIX  sesji  Rady 
Gminy Głowno.
Rada Gminy Głowno przyjęła protokół z XXIX sesji 15 głosami „za”- na 15 
radnych uczestniczących w sesji.

Ad.4.
               Informację z prac Komisji  Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 
Rolnictwa przedstawił jej przewodniczący Bogdan Anasiak. Powiedział, że jego 
komisja  odbyła  swoje  posiedzenie  w  dniu  10  grudnia  br.,  na  którym 
podsumowano  działalność  Komisji  w  2012  roku.  Powiedział,  że  Komisja 
zrealizowała wszystkie zaplanowane tematy z planu pracy a także zrealizowane 
zostały jej wnioski i uwagi. Dodał, że Komisja nie wnosiła również zastrzeżeń 
do przedkładanych na posiedzeniach informacji.
Pytań i uwag do przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 
Rolnictwa nie było. 
Za  zgodą  prowadzącego  obrady,  przewodniczącego  Rady  Gminy  Głowno 
Władysława Mikołajczyka Radny Bogdan Anasiak opuścił salę obrad.
Następnie  prowadzący  obrady  poprosił  o  zabranie  głosu  Radnego  Tomasza 
Pieniążka. 
Radny Tomasz Pieniążek, przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i 
Praworządności  poinformował  zebranych,  że  jego  komisja  odbyła  swoje 
posiedzenie  w  dniu  13  grudnia  br.,  na  którym  podobnie  jak  omawiana 
poprzednio komisja podsumowano działalność Komisji w 2012 roku. Dodał, że 
w  sprawach  różnych  omawiano  sprawy  dotyczące  stanu  dróg  gminnych  i 
powiatowych  oraz  złożonych  wniosków  dotyczących  odwołań  do  studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy.
Pytań  i  uwag  do  przewodniczącego  Tomasza  Pieniążka  nie  było. 
Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Radną Marzenę Doardo.
Radna  Marzena  Doardo,  przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  poinformowała 
zebranych, że jej komisja odbyła swoje posiedzenie w dniu 12 grudnia br., na 
którym wysłuchano informacji  o realizacji  zobowiązań podatkowych w 2012 
roku a także podsumowano działalność komisji za rok 2012. Powiedziała, że z 
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informacji  o realizacji  podatków Komisja  dowiedziała  się,  że  ściągalność  od 
osób prywatnych oscyluje na poziomie 94% a od osób prywatnych na poziomie 
99%. Dodała, że Komisję ucieszył fakt, że zaległości w realizacji zobowiązań 
nie  rosną.  Powiedziała,  że  podsumowała  miesiącami  działalność  Komisji,  do 
którego członkowie komisji nie wnieśli zastrzeżeń i uwag.
Uwag  i  pytań  nie  było.  W  związku  z  powyższym  przewodniczący  Rady 
Władysław Mikołajczyk, jako również przewodniczący Komisji ds. Koordynacji 
Prac Organów Rady Gminy Głowno przedstawił informację z prac tej komisji. 
Powiedział, że komisja odbyła swoje posiedzenie w dniu 17 grudnia br., i zajęła 
się  jak  zwykle  przygotowaniem  i  omówieniem  tematów  obecnej  sesji  oraz 
sprawami bieżącymi gminy.
Pytań  i  uwag  do  przewodniczącego  Komisji  ds.  Koordynacji  Prac  Organów 
Rady Gminy Głowno nie było.

Ad.5.
              W tym punkcie obrad przewodniczący Rady Gminy poprosił o zabranie 
głosu Wójta Gminy Głowno.
 Marek  Jóźwiak,  Wójt  Gminy  przedstawił  zebranym  informację  o  swojej 
działalności  w  okresie  od  28  listopada  2012  r.  szczegółowo  omawiając 
spotkania, w których uczestniczył (zał. nr 3 do protokołu).
Bez pytań ze strony radnych.

Ad.6.
          W tym punkcie obrad przewodniczący Rady Władysław Mikołajczyk 
dokonał podsumowania działalności Rady Gminy Głowno w 2012 roku (zał. nr 
4 do protokołu).
Bez uwag i pytań ze strony radnych.

Ad.7.
           Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Studium uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania  przestrzennego gminy 
Głowno.
Wójt  Gminy  Głowno Marek  Jóźwiak  zaproponował,  aby  tytułem wstępu  do 
uchwalenia  studium  i  podsumowania  pracy  nad  studium  wypowiedziały  się 
przedstawicielki pracowni, które to studium opracowały. 
Pani Teresa Brzozowska na wstępie powiedziała, że studium wykonywane było 
w ścisłej współpracy z Gminą.
Pani Marta Pastuszka stwierdziła, że studium jest dokumentem strategicznym, 
który  wytycza  kierunki  gospodarki  i  jest  wstępem  do  opracowania  planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy. Dodała, że każda gmina musi  takie 
studium posiadać. Powiedziała, że prace nad nim trwały dwa lata i w pierwszym 
etapie  wykonano  wszelkiego  rodzaju  analizy  a  z  analiz  powstały  kierunki 
zagospodarowania  przestrzennego  gminy.  Dodała,  że  projekt  studium 
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przedstawiony był  kilkunastu instytucjom do zaopiniowania a  w sierpniu br. 
odbyła się nad nim debata publiczna (wyłożenie do wglądu dla mieszkańców 
gminy).  Dodała,  że  następnie  zgłaszano  wnioski  i  uwagi  do  studium.  Na 
zakończenie powiedziała, że po uchwaleniu studium zostanie ono przesłane do 
Wojewody Łódzkiego w celu sprawdzenia zgodności jego zapisów z przepisami 
prawa.
Przewodniczący Rady zapytał, czy wszystkie ustalenia z ostatniej sesji zostały 
włączone do studium.
Pani Pastuszka odpowiedziała twierdząco.
Wójt stwierdził, że patrząc na ostateczną wersję studium należy powiedzieć, że 
terenów do budowania jest bardzo dużo. Dodał, że cieszy to bardzo, ponieważ 
stworzono  warunki  do  zamieszkania  i  rozwoju  Gminy.  Podziękował  firmie, 
która opracowała studium za współpracę i dobrze wykonaną robotę.
Radny Eligiusz Dąbek zapytał,  ile  ostatecznie może stanąć na terenie Gminy 
elektrowni wiatrowych.
Pani Pastuszka odpowiedziała, że firma tylko wskazuje tereny pod inwestycje a 
reszta zależy od inwestora (zgodnie z zapisanymi ograniczeniami). Dodała, że 
wyznaczone są tereny pod dwie inwestycje strategiczne.
Wójt poinformował zebranych, że firma ILF (budowa rurociągu przesyłowego 
CO2) zwróciła się do niego o zmianę w planie pod swoją inwestycję ale nie 
zgodził się na to.
Sołtys wsi Rudniczek Sławomir Grzegdala zapytał, jak wygląda sprawa budowy 
elektrowni wiatrowych w okolicy jego wsi. 
Przewodniczący Władysław Mikołajczyk odpowiedział, że na jego wniosek po 
rozmowach z mieszkańcami Rada odrzuciła możliwość budowy wiatraków w 
rejonie wsi Rudniczek.
Więcej pytań nie było.
Przewodniczący Rady poddał uchwałę w powyższej sprawie pod głosowanie.
Rada  Gminy  Głowno  podjęła  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno 14 
głosami  „za”,  na  14  radnych  uczestniczących  w  sesji  i  biorących  udział  w 
głosowaniu (zał. nr 5 do protokołu).

Ad.8.
        W tym punkcie porządku obrad Rada zajęła się projektem uchwały w 
sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku w gminie.
Stanisław Urbanowicz, specjalista ds. gospodarki wodnej i ochrony środowiska 
w UG Głowno krótko przedstawił zapisy regulaminu szczególnie kierując je do 
sołtysów, ponieważ radni pracowali nad tym dokumentem dość długo.
Przewodniczący  Rady  Władysław  Mikołajczyk  stwierdził,  że  „regulamin” 
trzeba przyjąć, bo wymaga tego znowelizowana ustawa. Dodał,  że regulamin 
wchodzi w życie z dniem 1 lipca 2013 roku.
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Sołtys  wsi  Popów  Głowieński  Pan  Mirosław  Rzeźnik  zapytał,  jak  zapisy 
regulaminu mają się do gminnych jednostek OSP.
Pan  Urbanowicz  odpowiedział,  że  jednostki  OSP  podobnie  jak  szkoły  będą 
musiały  zawrzeć  indywidualne  umowy  z  przedsiębiorstwem  odbierającym 
odpady komunalne i w zależności od ich ilości będą sobie ustalać częstotliwość 
ich odbioru. 
Więcej pytań nie było.
Wobec  powyższego  przewodniczący  Rady  odczytał  a  następnie  poddał  pod 
głosowanie uchwałę w w/w sprawie.
Rada  Gminy  Głowno  podjęła  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  regulaminu 
utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  gminy  14  głosami  „za”,  na  14 
radnych uczestniczących w sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 6 do 
protokołu).

Ad.9.
           Kolejny rozpatrywany przez Radę Gminy Głowno projekt uchwały 
dotyczył  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłat  za  gospodarowanie  odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości.
Stanisław Urbanowicz omówił pokrótce zapisy projektu uchwały.
Sołtys  Mirosław Rzeźnik  zapytał,  co  wykazać  w  deklaracji,  jeżeli  osoby  są 
zameldowany na nieruchomości, ale na niej nie zamieszkują.
Wójt  Gminy  odpowiedział,  że  w  takiej  sytuacji  osoba  musi  załączyć 
zaświadczenie, że zamieszkuje gdzie indziej oraz wyjaśnienie tej sytuacji.
Radna  Doardo  dodała,  że  właściciel  nieruchomości  odpowiada  również  za 
drugie gospodarstwo domowe zamieszkałe na danej nieruchomości.
Więcej pytań nie było.
 Wobec  powyższego  przewodniczący  Rady  odczytał  a  następnie  poddał  pod 
głosowanie uchwałę w w/w sprawie.
Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 
opłat  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  składanej  przez  właścicieli 
nieruchomości  14  głosami  „za”,  na  14  radnych  uczestniczących  w  sesji  i 
biorących udział w głosowaniu (zał. nr 7 do protokołu).

Ad.10.
           Następny projekt uchwały z tego pakietu spraw, który rozpatrywała Rada 
dotyczył  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami 
komunalnymi oraz stawki opłaty.
Stanisław Urbanowicz  wyjaśnił  zebranym,  że  Rada  po debacie  na  ten  temat 
ustaliła, że opłaty będą naliczane od osoby zamieszkującej daną nieruchomość.
Wójt  poinformował  zebranych,  że  po  wyliczeniach  wychodzi  z  propozycją 
stawek  w  wysokości  12  zł  za  odbiór  śmieci  zmieszanych  i  6  zł  za  śmieci 
selekcjonowane.
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Radna Doardo zaproponowała obniżenie tych stawek odpowiednio do 10 zł i 5 
zł. Dodała, że jeżeli system się nie zbilansuje będzie można podnieść stawki.
Stanisław Urbanowicz zwrócił zebranym uwagę na fakt, że kwota zebrana od 
mieszkańców  nie  pójdzie  do  firmy  odbierającej  odpady,  ale  musi  jeszcze 
wystarczyć na pokrycie kosztów administracyjnych. Dodał, że Rada uchwalając 
stawki musi to wziąć pod uwagę.
Radny  Tomasz  Pieniążek  zaproponował  obniżenie  proponowanych  stawek 
odpowiednio  do  8  zł  i  4  zł.  Argumentując  swoją  propozycję  powiedział,  że 
ustalanie  teraz stawki,  to jest  w pewien sposób dawanie wytycznych firmom 
odbierającym odpady odnośnie windowania stawek za ich odbiór.
Radny  Piotr  Kałuża  przychylił  się  do  stanowiska  Radnego  Pieniążka  w  tej 
sprawie.
Maciej  Olejniczak  odnosząc  się  do  ewentualnej  zmiany  już  przyjętej  stawki 
powiedział,  że  w  takim  przypadku  zajdzie  konieczność  złożenia  nowych 
deklaracji.
Przewodniczący Rady zaproponował, aby przy wyliczeniach brać mniejszą ilość 
produkowanych śmieci, ponieważ według niego na wsi nie produkuje się tyle 
śmieci ile w miastach.
Radna Doardo powiedziała, że trzeba zachęcać mieszkańców do segregowania 
śmieci i stawka 5 zł do tego zachęca.
Radny Kałuża poparł przedmówcę w sprawie segregacji odpadów, ale odnośnie 
stawek przychylił się do 8 i 4 zł dodając, że po pół roku będzie wiadomo, czy się 
zbilansują. 
Radny Eligiusz Dąbek zaapelował do radnych, aby trzymali się ustaleń, które 
były wypracowane w tym temacie na poprzedniej sesji.
Stanisław Urbanowicz stwierdził, że chciałby, aby radni zrozumieli, że wójt nie 
chce windować stawek, tylko apeluje o racjonalne podejście do tematu.
Przewodniczący Rady oddał głos uczestniczącym w sesji sołtysom.
Sołtys wsi Antoniew Pan Marek Zgierski stwierdził, że stawki 10 zł i 5 zł są 
uczciwe.
Sołtys wsi Rudniczek Pan Sławomir Grzegdala powiedział, że według niego jest 
chorym ustalanie stawek przed przetargiem na odbiór odpadów.
Wójt odnosząc się do wypowiedzi Pana Grzegdali powiedział, że przystępując 
do  przetargu  na  remont  szkoły  musi  być  najpierw  sporządzony  kosztorys 
inwestorski i trzeba mieć zabezpieczone środki na inwestycję. Dodał, że w tym 
przypadku jest podobnie.
Stanisław Urbanowicz odnosząc się do firm odbierających odpady stwierdził, że 
nie ma co się spodziewać, że będzie ich tak dużo. Dodał, że w naszym regionie 
są tylko 4 takie firmy.
Więcej pytań, uwag i wniosków nie było.
Przewodniczący  zarządził  głosowanie  nad  propozycjami  stawek  za  odbiór 
odpadów  komunalnych.  W  pierwszej  kolejności  głosowano  za  stawkami 
zgłoszonymi przez wójta (12 zł i 6 zł).
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Rada Gminy Głowno odrzuciła tą propozycję („za” – 0 głosów, „przeciw” - 14 
głosów).
Następnie głosowano stawki 10 zł i 5 zł.
Rada Gminy Głowno odrzuciła również tą propozycję głosując, „za’ – 3 głosy, 
„przeciw” – 11 głosów. 
Ostatnią  propozycją  były  stawki  w  wysokości  8  zł  za  odbiór  odpadów 
zmieszanych i 4 zł za odbiór odpadów selekcjonowanych.
Rada Gminy Głowno opowiedziała się za przyjęciem tych stawek głosując, „za” 
– 11 głosów, „przeciw” – 3 głosy.
Przewodniczący odczytał a następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
w/w sprawie.
Rada Gminy podjęła  uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia  opłaty  za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki opłaty 14 głosami „za”, na 
14 radnych uczestniczących w sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 8 
do protokołu).
Salę  obrad  opuściła  za  zgodą  prowadzącego  obrady  Radna  Beata  
Szczypkowska. 

Ad.11.
             Kolejny projekt uchwały, który rozpatrywała Rada Gminy Głowno 
dotyczył terminu, częstotliwości  i  trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi.
Stanisław Urbanowicz omówił pokrótce zapisy projektu uchwały.
Wójt zaznaczył, że wpłat należy dokonywać tylko na konto w banku. Dodał, że 
w tym przypadku nie będzie pobierana przez bank prowizja.
Radny Piotr Kałuża powiedział, że według niego termin wpłat każdy powinien 
sobie wybrać sam.
Radna Doardo była zdania, że wpłat należy dokonywać, co kwartał.
Sołtysi uczestniczący w sesji mieli różne zdanie na temat częstotliwości wpłat.
Sołtys  wsi  Kadzielin  Pani  Elżbieta  Michalak  była  zdania,  że  ten  podatek 
powinni zbierać sołtysi.
Więcej pytań i uwag nie było.
W związku z powyższym przewodniczący Rady odczytał  a następnie poddał 
pod głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie.
Rada  Gminy  podjęła  uchwałę  w  sprawie  terminu,  częstotliwości  i  trybu 
uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 13 głosami „za”, 
na 13 radnych uczestniczących w sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 
9 do protokołu).

Ad.12.
             Ostatni projekt uchwały z pakietu uchwał stanowiących podstawę 
systemu gospodarki odpadami, którym zajęła się Rada dotyczył szczegółowego 
sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów 
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komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 
w  zamian  za  uiszczoną  przez  właścicieli  nieruchomości  opłatę  za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.
Stanisław  Urbanowicz  wyjaśniając  zapisy  projektu  uchwały  powiedział,  że 
praktycznie pokrywają się  one z zapisami regulaminu utrzymania  czystości  i 
porządku w gminie.
Sołtys wsi Rudniczek Sławomir Grzegdala zapytał, czy za zbiorniki po środkach 
ochrony roślin firma odbierająca odpady da zaświadczenie o ich odbiorze.
Wójt odpowiedział, że nie są to odpady komunalne.
Radna Marzena Doardo zapytała,  co się  stanie,  jak właściciel  nieruchomości 
zadeklaruje segregację odpadów a tego nie będzie robił.
Stanisław Urbanowicz odpowiedział, że takiej osobie grożą sankcje karne, co 
jest zapisane w deklaracji.
Więcej pytań i uwag nie było.
W związku z powyższym przewodniczący Rady odczytał  a następnie poddał 
pod głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie.
Rada  Gminy  podjęła  uchwałę  w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 
właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 13 
głosami  „za”,  na  13  radnych  uczestniczących  w  sesji  i  biorących  udział  w 
głosowaniu (zał. nr 10 do protokołu).

Ad.13.
            W tym punkcie porządku obrad Rada zajęła się rozpatrzeniem uchwały 
w  sprawie  ustalenia  zasad  i  trybu  korzystania  z  sal  gimnastycznych  przy 
zespołach szkół na terenie gminy Głowno oraz sposobu ustalenia opłaty za ich 
korzystanie.
Wójt wyjaśniając złożenie tego projektu uchwały pod obrady Rady powiedział, 
że nadszedł czas, aby uregulować te sprawy, ponieważ różne zdarzenia mogą 
wyniknąć podczas korzystania z gminnych obiektów.
Pełniąca obowiązki Sekretarza Gminy Pani Jolanta Szkup szczegółowo omówiła 
zapisy załącznika do uchwały.
Radna  Marzena  Doardo  zapytała  czy  za  uszkodzenia  powstałe  podczas 
użytkowania wynajmujący będzie ponosił koszty.
Pani Szkup odpowiedziała, że tak. 
Wójt  stwierdził,  że  osoby  wynajmujące  salę  muszą  być  rozpoznawalne  i 
identyfikowalne. Odnosząc się do opłat powiedział, że myśli o 3 zł od osoby.
Na salę obrad powróciła Radna Beata Szczypkowska.
Pytań i uwag nie było.
Wobec  powyższego  przewodniczący  Rady  odczytał  a  następnie  poddał  pod 
głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie.

9



Rada Gminy podjęła uchwałę w sprawie ustalenia zasad i trybu korzystania z sal 
gimnastycznych przy zespołach szkół na terenie gminy Głowno oraz sposobu 
ustalenia  opłaty  za  ich  korzystanie  14  głosami  „za”,  na  14  radnych 
uczestniczących  w  sesji  i  biorących  udział  w  głosowaniu  (zał.  nr  11  do 
protokołu).

Ad.14.
W tym punkcie obrad Rada Gminy Głowno zajęła się rozpatrzeniem projektów 
uchwał  dotyczących  zmian  budżetu.  Pierwszy  dotyczył  zmiany  budżetu  i  w 
budżecie  Gminy  Głowno na  2012 rok.  Wyjaśnień  udzieliła  Skarbnik  Gminy 
Głowno  Cezara  Stokowska,  która  powiedziała,  że  w  uchwale  zwiększa  się 
budżet po stronie dochodów i wydatków o kwotę 120.500,00 zł, zmniejsza się 
dochody i wydatki o kwotę 116.330,00 zł a także dokonuje się przeniesienia 
wydatków  między  działami,  rozdziałami  i  grupami  paragrafów  zgodnie  z 
załącznikami do uchwały. Omówiła szczegółowo załączniki do uchwały.
Bez pytań ze strony radnych.
 W związku z powyższym przewodniczący Rady odczytał a następnie poddał 
pod głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie.
Rada Gminy podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Gminy 
Głowno na 2012 rok 14 głosami „za”, na 14 radnych uczestniczących w sesji i 
biorących udział w głosowaniu (zał. nr 12 do protokołu).
Następnie Skarbnik Gminy przeszła do omówienia projektu uchwały w sprawie 
zmiany w budżecie Gminy Głowno na 2012 rok.
Bez pytań i uwag radnych do przedstawionego projektu uchwały.  
Wobec  powyższego  przewodniczący  Rady  odczytał  a  następnie  poddał  pod 
głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie.
Rada Gminy podjęła uchwałę w sprawie zmiany w budżecie Gminy Głowno na 
2012 rok 14 głosami „za”, na 14 radnych uczestniczących w sesji i biorących 
udział w głosowaniu (zał. nr 13 do protokołu).
Ostatnim  projektem  uchwały  związanej  z  budżetem  gminy,  który  Skarbnik 
Gminy  przedstawiła  Radzie  był  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie 
uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Głowno. Powiedziała, że 
w uchwale tej zawarte są wszystkie zmiany, które Rada przyjęła w wcześniej 
podjętych uchwałach. Omówiła szczegółowo załączniki uchwały.
Bez pytań i uwag.
Przewodniczący  Rady  odczytał  a  następnie  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały w w/w sprawie.
Rada Gminy podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Głowno  14  głosami  „za”,  na  14 
radnych uczestniczących w sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 14 do 
protokołu).
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Ad.15.
               W tym punkcie porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Głowno 
Władysław  Mikołajczyk  poprosił  zebranych  o  zadawanie  pytań,  zgłaszanie 
uwag  i  wniosków  odnośnie  spraw  bieżących  dotyczących  gminy  i  jej 
mieszkańców. 
Dyrektor  Zespołu  Szkół  z  Popowa  Głowieńskiego  Pan  Krzysztof  Fortuna 
korzystając z okazji w imieniu całej społeczności szkolnej podziękował radnym 
oraz władzom gminy za wybudowanie sali gimnastycznej a następnie zaprosił 
na  podwójną  uroczystość  95-lecia  powstania  szkoły  oraz  otwarcia  sali 
gimnastycznej, która odbędzie się w dniu 25 stycznia br. o godz. 1000.
Radny  Piotr  Kałuża  zapytał  wójta,  jak  wygląda  sprawa  odbudowy  dróg 
gminnych zniszczonych podczas budowy autostrady w rejonie wsi Mąkolice.
Wójt  odpowiadając  radnemu  poinformował,  że  wpłynął  do  niego  tekst 
porozumienia w tej sprawie (od firmy budującej autostradę). Dodał, że nie jest 
do końca taki, jakby chciał, ale jest nadzieja, że drogi będą wyremontowane.
Przewodniczący Rady Władysław Mikołajczyk poruszył sprawę ulicy Targowej, 
będącej  droga powiatową biegnącą w stronę Rudniczka,  Lubiankowa i  dalej. 
Powiedział,  że  jest  zbulwersowany  faktem  pozostawienia  jej  po  pracach 
drogowych w stanie nie nadającym się do jej użytkowania. Dodał, że taki stan 
ma być do wiosny.
Więcej uwag, pytań i wniosków nie było. 
Wobec powyższego oraz wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący 
Władysław  Mikołajczyk  o  godz.  1340 zakończył  XXX  sesję  Rady  Gminy 
Głowno.
Na tym protokół zakończono.

Protokół sporządził: Obradom przewodniczył:

  Ireneusz Furga Władysław Mikołajczyk
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